
GROUP EMPLOYEE
BENEFIT

منافع التأمين على
الحياة والحوادث



BENEFITS

Group employee benefit (GEB), offers your employees a lump sum benefit in the event of death 
or permanent/total disability during the policy period. With our tailor-made approach, you have 
the flexibility to choose from: multiple of salary or fixed sum assured for your employees.

- Permanent total disability (accident or sickness)
- Permanent partial disability (accident or sickness)
- Temporary total disability (accident or sickness)
- Death due to any cause
- Accidental death benefit

MAJOR EXCLUSIONS

A.DEATH COVER
- War, invasion, act of foreign enemy, hostilities or warlike operations (whether war be declared or not), 

civil war, military rising, insurrection, rebellion, revolution, military or usurped power, martial law, acts of 
terrorism, mutiny or riot or civil commotion assuming the proportions of or amounting to a popular rising

- Acts of terrorism (other than innocent bystander when passive war extension has been insured) as 
further specified above

- Atomic, biological, and chemical contamination
- Criminal acts committed by the insured
- Suicide within the first 12 months
- Self-inflected injury excluded for all type of claim

B.ADDITIONAL BENEFITS
- Mental and nervous disorders
- Intentionally self-inflicted injury, suicide or attempted suicide (whether sane or insane)
- Aviation, gliding or any form of aerial flight other than as a fare paying passenger of a Recognized airline 

or charter service
- Drug or alcohol abuse
- Involvement in any professional underwater activity or underwater activity deeper than 20 meters
- Hazardous sports activities including but not limited to hang-gliding or para-sailing, parachuting, bungee 

or base jumping, scuba-diving below 20 meters depth, wrestling, boxing, hunting, or participating in any 
form of race or competition

- Insured engaging in any illegal act, breach of Law or criminal act
- Insured engaging in or taking part in any naval, military or air force operation
- Disease or medical impairment, from which the Insured was suffering, received treatment for or was 

aware of at the commencement of his insurance with us
- Disability occasioned or contributed to by HIV infection (Hepatitis is excluded if the insures travels to Africa)

- Terminal illness
- Critical illness
- Passive war risk
- Repatriation expense
- Medical expense due to accident



التغطيات المؤمنة

ن عليـــه في حال وقوع خســـائر أو أضـــرار مادية على  يوفـــر التأميـــن علـــى الممتلكات تعويضـــاً للمؤمَّ
ممتلكاته. ويمكن التأمين على الأصول المادية للشـــركات، مثل المباني والآلات والأثاث والمخزونات 

والمحتويات الأخرى، بموجب وثيقة التأمين على الممتلكات.

العجز الكلي الدائم (والناجم عن الحوادث أو الأمراض)-
العجز الجزئي الدائم (والناجم عن الحوادث أو الأمراض)-
العجز الكلي المؤقت (والناجم عن الحوادث أو الأمراض)-
الوفاة الناجمة عن أي سبب-
الوفاة الناجمة عن حادث-

الاستثناءات الرئيسية

المرض العضال-
الأمراض الخطيرة-
المخاطر الناجمة عن الحرب دون المشاركة فيها-
نفقات إعادة الجثمان إلى الوطن-
النفقات الطبية المرتبطة بالحوادث-

الحروب، أو التعرض للغزو، أو الأعمال العدائية من العدو الأجنبي، أو العمليات الحربية (سواء تم إعلان -
الحرب أم لا)، أو الحرب الأهلية، أو التمرد العسكري، أو العصيان المسلّح، أو الثورات، أو الانقلاب 
العسكري أو الانقلاب على السلطة، أو إعلان الأحكام العرفية، أو الأعمال الإرهابية، أو التمرد، أو 

الشغب، أو الاضطرابات الأهلية والتي لا تعد أو تبلغ مستوى الثورة الشعبية.
الأعمال الإرهابية بخلاف حالة الضحية البريئة للعمل الإرهابي، حيث يتم تطبيق مزايا التأمين على أضرار -

الحرب دون المشاركة فيها في حال إضافته للوثيقة( كما هو محدد أعلاه
التلوث النووي والبيولوجي والكيميائي-
الأعمال الإجرامية من جانب المؤمن عليه-
الانتحار خلال الأشهر الاثنتي عشر الأولى-
يتم استبعاد الإصابة الذاتية المتعمدة لجميع أنواع المطالبات-
الاضطرابات النفسية والعصبية-
الإصابات الذاتية المتعمدة أو الانتحار أو محاولة الانتحار )بصرف النظر عن الحالة العقلية(-
الطيران أو التحليق بالطائرة الشراعية أو أي شكل من أشكال الطيران ما عدا السفر بخطوط الطيران -

المعتمدة أو المستأجرة بصفة راكب وبموجب تذكرة سفر.
تعاطي المخدرات أو المشروبات الكحولية-
المشاركة في أي أنشطة احترافية تحت الماء أو الأنشطة تحت سطح الماء بعمق يزيد عن ٢٠ متراً-
الأنشطة الرياضية الخطرة بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، الطيران الشراعي أو التزلج -

الهوائي، أو القفز بالمظلات، أو القفز بالحبال أو القفز المظلي الحر، أو الغوص تحت عمق ٢٠ متراً، أو 
المصارعة، أو الملاكمة، أو الصيد، أو المشاركة في أي شكل من أشكال السباق أو المنافسات

تورّط المؤمّن عليه في أي أعمال غير قانونية أو تنتهك القانون أو أعمال إجرامية-
تورّط المؤمّن عليه أو مشاركته بأي عمليات قتالية بحرية أو عسكرية أو جوية-
أي مرض أو خلل طبي كان يعاني منه المؤمّن عليه أو تلقى العلاج بسببه أو كان على علم به عند بدء -

فترة التأمين لدينا
العجز الناجم أو المترتب عن الإصابة بمرض نقص المناعة المكتسب (يستثنى مرض التهاب الكبد في -

حال سفر المؤمّن عليه إلى أفريقيا)
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